

「拼出個未來」同慶35周年活動暨破健力士世界紀錄大全曲奇拼畫 “Building for the Future” 35th Anniversary Celebration cum Cookies Assemblage Guinness Records Breaking Event



2012年為扶康會成立35周年誌慶，為慶祝此盛事，會方特別成立工作組籌辦一連串社區共融活動。揭開序幕的是2012年2月19日（星期日）假香港海洋公園海濱廣場舉行的「拼出個未來」同慶35周年活動暨破健力士世界紀錄大全曲奇拼畫。本會非常榮幸，該次活動獲得海洋公園合辦支持，共同慶祝35周年。另外，邀得立法會主席曾鈺成議員，GBS, JP、勞工及福利局局長張建宗先生，GBS, JP、立法會議員張國柱議員及陳淑莊議員、演藝名人袁詠儀小姐、海洋公園行政總裁苗樂文先生及扶康會會長葉恩明醫生，JP蒞臨主禮，各商業機構熱心贊助及義工團體積極參與。整個活動除為香港增添一項世界紀錄外，更能推動傷健合作和共融的精神。

To celebrate Fu Hong Society's 35th Anniversary in 2012, a working group has been established to organize a series of social inclusion activities, the prelude of which is the "Building for the Future" 35th Anniversary Celebration cum Cookies Assemblage Guinness World Records Breaking Event, held at the Waterfront Plaza of the Ocean Park on 19 February 2012 (Sunday). It is our honour to have the Ocean Park as our co-organizer to celebrate our 35th Anniversary. Moreover, we were

grateful to have The Hon Jasper TSANG Yok-sing, GBS, JP, President of the Legislative Council; Mr CHEUNG Kin-chung, Matthew, GBS, JP, Secretary for Labour and Welfare; The Hon CHEUNG Kwok-che & The Hon Tanya CHAN, Members of the Legislative Council; Ms Anita YUEN Wing-yi, Renowned Artist; Mr Thomas James MEHRMANN, Chief Executive of Ocean Park Corporation; Dr IP Yan-ming, JP, President of Fu Hong Society as our officiating guests, and sponsorship from various corporates as well as active participation of volunteer organizations. Apart from adding a world record to Hong Kong, the event also helped promote the spirit of cooperation and inclusion between persons with and without disabilities.



合辦機構 Co-organizer

海洋公園公司 Ocean Park Corporation

贊助及參與機構

Sponsoring & Participating Organizations

聯合包裹運送服務公司 • 中信証券國際有限公司 • 中信資本控股有限公司 • 東亞銀行 • 捷和實業有限公司
UPS Parcel Delivery Service Ltd. • CITIC Securities International Co., Ltd. • CITIC Capital Holdings Limited •
The Bank of East Asia, Ltd. • Chiaphua Industries Limited

支持及參與機構及團體 Supporting & Participating Organizations

花旗集團 • 大同機械企業有限公司 • 香港會議展覽中心 • 港鐵公司 •
美國輝瑞科研製藥有限公司 • 葵涌扶輪社 • 警察義工服務隊 - 叻心薈萃
Citigroup • Cosmos Machinery Enterprises Ltd. • Hong Kong Convention and Exhibition Centre • MTR Corporation
Limited • Pfizer Corporation Hong Kong Ltd. • Rotary Club of Kwai Chung • Police Volunteer Services Corps - Daybreak

- 香港首次打破健力士世界紀錄大全的馬賽克曲奇拼畫活動
- 馬賽克曲奇拼畫由著名插畫師小克創作，面積為35平方米，以慶祝扶康會35周年，將打破現有健力士世界紀錄
- 拼砌選用之曲奇為本會自家品牌 —— 康姨曲奇，製作過程更有殘疾人士的協助
- 曲奇拼畫共有300多位傷健人士參與，包括接近20隊商業機構義工隊以及本會服務使用者，花了4小時以總數為54,372塊1寸乘1寸的曲奇鋪砌而成
- 活動完結後，本會將曲奇送贈弱勢社群及有需要人士，以發揚扶康會的關愛精神
- Hong Kong's first breaking of the Guinness World Record in Cookie Mosaic Assemblage
- Designed by renowned illustrator Siu Hak for Fu Hong Society's 35th anniversary, the 35-square-metre cookie mosaic has broken the Guinness World Record
- Cookies used for the mosaic were from our own brand – Madam Hong's Bakery, with the participation of persons with disabilities in the production process
- More than 300 persons with and without disabilities participated in the cookies assemblage event, including near 20 commercial corporation volunteer teams and service users from our Society, spending 4 hours and 54,372 1" x 1" cookies to assemble the mosaic
- After the event, the cookies were given to underprivileged groups and needy persons to spread Fu Hong Society's spirit of caring and love



大會見證人：立法會議員張國柱議員、南區區議會副主席陳富明先生、南區區議員陳李佩英女士、宗座外方傳教會辦事處區會長宋啟文神父、永利行測量師公司董事總經理劉詩韻女士、陳漢錕土地測量師行有限公司董事總經理陳漢錕先生

Witness: The Hon CHEUNG Kwok-che, Member of the Legislative Council; Mr. CHAN Fu-ming, Vice Chairman of Southern District Council; Mrs. CHAN LEE Pui-ying, Southern District Council Member; Very Rev. Franco Cumbo, Regional Superior, PIME House; Ms. Serena Lau Sze Wan, Managing Director, RHL Surveyors Limited; Mr. Henry Chan Hon Kwan, Managing Director, Henry Chan Surveyors Limited